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UPRAVNO VIJEĆE 

ETNOGRAFSKOG MUZEJA SPLIT 

 

 

Zapisnik 39. sjednice Upravnog vijeća Etnografskog muzeja Split (1/2025) 

održane 28. siječnja 2025. godine u 9 sati u prostorijama Muzeja, Iza Vestibula 4 

 

Prisutni:  

 

1. Jerko Bačić, predsjednik Upravnog vijeća 

2. Bože Kokan, zamjenik predsjednika Upravnog vijeća 

3. Tea Radić, članica Upravnog vijeća  

4. Jelena Bokšić Franchini, članica Upravnog vijeća 

5. Iva Meštrović, članica Upravnog vijeća 

6. Vedrana Premuž Đipalo, ravnateljica Muzeja 

 

Sjednicu je otvorio Jerko Bačić, predsjednik Upravnog vijeća. Članovima Vijeća predstavila se 

nova članica Jelena Bokšić Franchini, koja izabrana od svih djelatnika Muzeja kao zamjena 

dosadašnjoj članici Svemirki Meštrović Bralić. 

 

Za ovu sjednicu predložen je sljedeći  

 

Dnevni red: 

1. Usvajanje Zapisnika Upravnog vijeća sa sjednice održane 18. prosinca 2024. godine 
1. Usvajanje Izvješća o stanju muzejskih čuvaonica EMS-a 

2. Noć muzeja 2025. 

3. Razno 

 

Na zahtjev ravnateljice Vedrane Premuž Đipalo, predsjednik Upravnog vijeća predložio je da se 

u dnevni red uvrsti i davanje suglasnosti Upravnog vijeća za Izmjenu Pravilnika o provedbi 

postupaka jednostavne nabave. 

 

Upravno vijeće je jednoglasno prihvatilo prošireni dnevni red sjednice koji glasi: 

 

1. Usvajanje Zapisnika Upravnog vijeća sa sjednice održane 18. prosinca 2024. godine 

2. Usvajanje Izvješća o stanju muzejskih čuvaonica EMS-a 

3. Noć muzeja 2025. 

4. Davanje suglasnosti Upravnog vijeća za Izmjenu Pravilnika o provedbi postupaka 

jednostavne nabave 

5. Razno 

 

 

 

 

http://etnografski-muzej-split.hr/
http://www.etnografski-muzej-split./


Ad1.  

Prva točka dnevnog reda odnosila se na usvajanje Zapisnika sjednice Upravnog vijeća održane 

18. prosinca 2024. godine. Zapisnik je članovima Vijeća prethodno poslan elektroničkom 

poštom na uvid. S obzirom da nije bilo primjedbi, isti je jednoglasno usvojen.  

 

Ad2. 

Ravnateljica Muzeja podnijela je Izvješće o stanju muzejskih čuvaonica EMS-a. Ravnateljica je 

od Grada Splita dobila poziv na sastanak u vezi rješavanja pitanja splitskih muzejskih 

čuvaonica. Naglasila je da je pri izboru prostora za nove muzejske čuvaonice, Etnografskom 

muzeju Split najbitnije: kvadratura, suhi prostor (bez vlage) te izbjegavanje podrumskih i 

tavanskih prostora. Uvjerenja je da će zajednički zahtjev splitskih muzejskih ustanova uroditi 

plodom te da će Grad Split pronaći prostor za adekvatne čuvaonice. Nadalje, članovima Vijeća 

je priopćila da su Muzeju odobrena sredstva Ministarstva kulture i medija u iznosu od 6.000 

eura, koja su namijenjena za sreĎivanje čuvaonica na adresi Iza Vestibula 4, za kupnju zaštitnih 

folija i bezkiselinskih kutija te odvlaživača. 

Izvješće je jednoglasno usvojeno. 

 

Ad3.  

Ova točka dnevnog reda odnosila se na obilježavanje ovogodišnje manifestacije Noć muzeja u 

Etnografskom muzeju Split, koja se održava u petak, 31. siječnja 2025. godine. Ravnateljica je 

iznijela cjeloviti program u trajanju od 17.00 do 0.30 sati.  

 

Ad4.  

Upravno vijeće Muzeja dalo je suglasnost za Izmjenu Pravilnika o provedbi postupaka 

jednostavne nabave te na povišenje praga za nabavu robe, radova i usluga s dosadašnjih 

2.500,00 na 5.000,00 eura.  

Nabava robe, radova i usluga procijenjene vrijednosti manje od 5.000,00 eura provodi se 

izdavanjem narudžbenice ili izravnom nabavom s jednim gospodarskim subjektom po vlastitom 

izboru.  

 

Ad6.  
Ravnateljica je članovima Vijeća iznijela hodogram izložbi Muzeja u 2025. godini. TakoĎer ih je 

upoznala s negativnim odgovorom na žalbu koja je bila upućena na Ministarstvo regionalnog 

razvoja i fondova Europske unije. Članovi Vijeća su mišljenja da se s istim krene prema Gradu 

radi iznalaženja rješenja te kontinuiteta samoga projekta. 
  

 

Sjednica je završila u 10.30 sati. 

 

 

 

Zapisnik  vodila:                                                        Predsjednik Upravnog vijeća:  

 

Iva Meštrović                                               Jerko Bačić  
 

 
  
  
  
  
  


